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◊ Van de ballotage commissie 

   Bijdrage: Dick van Rossum 

Wijziging van het voorhangen van aspirant leden. 

Met het oog op de onlangs gewijzigde privacy wet- en regelgeving heeft de 

Ballotagecommissie gemeend zowel de wijze als de inhoud van het 

“voorhangen” te moeten veranderen. De verandering heeft evenwel voornamelijk 

betrekking op de wijze van voorhangen volgend op onze beslissing tot het 

verlenen van de status van aspirant lid of het toelaten als lid zoals dat vermeld 

staat in het Reglement van Ballotage, Artikel 03 ‘Verkrijging van het 

lidmaatschap’, lid 4. 

Tot op heden werd de status van ‘aspirant-lid’ of ‘toekenning als lid’ 

aangekondigd op het mededelingenbord in de veronderstelling dat we dat in de 

beslotenheid van onze sociëteit doen. Maar onlangs zagen we ons 

geconfronteerd met de nieuwe privacy wet ‘Algemene Verordening 

Gegevensbescherming’ de zogenoemde AVG, waarin de gestelde eisen 

daarmee op gespannen voet lijken te staan, onder andere omdat de 

sociëteitsruimte wordt verhuurd en zo informatie ook aan derden beschikbaar 

wordt gesteld en dat het plaatsen op het medelingenbord op die manier niet 

meer kan. 

Daarom is de Ballotagecommissie van mening dat het maar beter is als we deze 

communicatie naar de leden toe via de nieuwsbrief laten verlopen. Het voordeel 

is ook dat zo ieder sociëteitslid meteen op de hoogte wordt gebracht.  

In het vervolg zal ieder aspirant lid door ons worden gevraagd om, in een 

bepaald format, de informatie over hemzelf beschikbaar te stellen waarna dat 

door de Ballotage commissie in de nieuwsbrief zal worden gepubliceerd. 

De voorhang publicatie van twee reeds nieuwe aspirant leden op deze nieuwe 

manier vindt u op de volgende pagina. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorhang tableau 

◊ Even voorstellen 

Herman Krijnen – aspirant lid 

Op 7 november 2018 verscheen voor de Ballotage de door Piet van Riet 

geïntroduceerde heer Herman Krijnen geboren op 28 februari 1942 in Vianen.  

In zijn werkzame leven heeft Herman gewerkt bij de bekendste oliemaatschappij 

als Senior Engineer Instrumentation R.D.S. (inzake het verbeteren van de 

efficiëntie, kwaliteit en veiligheid van processen) en is uitgezonden geweest naar 

Curaçao, Australië, Saudi Arabië, Maleisië, Thailand en als laatste naar Nigeria.  

Herman pensioneerde op z’n 58
ste

 en is daarna met zijn vrouw (†2015) in 

Noordwijk gaan wonen met name om dichterbij hun twee dochters en vijf 

kleinkinderen te wonen. Kleinkinderen waar opa graag mee op pad gaat om 

zowel natuur als techniek en musea te bezoeken. 

Wat hobby’s betreft heeft Herman een nieuwe passie ontdekt namelijk fijn-

mechanica. Zo heeft hij zich zowel de werking van tijdinstrumenten eigen 

gemaakt als een verzameling van antieke uurwerken opgebouwd. 

Eduard Slootweg – aspirant lid 

Op 15 augustus 2018 verscheen voor de Ballotage de heer Eduard Slootweg 

geboren op 17 maart 1958 te Rotterdam. 

Zijn eerste kennismaking met de mooie sociëteit was op een borrel van de 

Binnenstadvereniging.  “Dat had hij nooit verwacht, een verborgen parel in de 

binnenstad van Den Haag”. Via Aad Meuldijk en René Kuulkers kwam hij er 

achter dat het bij “De Vereeniging” om de mensen gaat en niet om wat ze doen 

voor werk of komaf. En dat sprak hem enorm aan.  

Voor zijn werk is Eduard begonnen in de Haagse politiek waarna, als overtuigd 

Europeaan, de stap naar Brussel vanzelfsprekend was. Vanuit Brussel kwam hij 

weer terug naar Den Haag waar Eduard hoofd werd van het bureau van het 

Europees Parlement in Nederland. En nu sinds enkele maanden hoofd van de 

Nederlandse vertaaldienst in Luxemburg. Nog een jaartje full time en daarna 3 

jaar part-time en dan voor altijd vakantie.  

Eduard woont in het mooie Statenkwartier met zijn eega Kleice Gonzaga 

Carneiro, de liefste vrouw op aarde aldus Eduard, die hij twee jaar geleden het ja 

woord heeft gegeven. Kleice heeft één zoon John, hijzelf heeft twee zonen Oscar 

van 17 en Rick van 22. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ◊ Installatie nieuw lid 

     bijdrage Willem van Diedenhoven 

Met groot plezier kan worden gemeld dat op  

21 november jongstleden onze sociëteit er 

weer een nieuw lid bij heeft gekregen, te weten 

Peter Hoogendoorn. 

Ter bevestiging van zijn officiële lidmaatschap 

van onze ‘Sociëteit De Vereeniging’ werd hem 

door de voorzitter Aad Meuldijk de fel 

begeerde das uitgereikt met bovendien een op 

hem toepasselijk boek uit onze bibliotheek ter 

leen verstrekt.  

Dankbaar nam Peter die in ontvangst waarna 

hij de gelegenheid aangreep om een 

dankwoordje uit te spreken ten overstaan van 

alle aanwezige mede leden. 

Peter….namens ons allen, gefeliciteerd met 

het lidmaatschap! Wij allen wensen je toe dat 

je voor altijd je thuis zal voelen in onze 

sociëteit. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle vier de presentaties over de geplande verbouwing met herstel van het 

achterstallig onderhoud zijn inmiddels gehouden. We hebben daarbij interessante 

opmerkingen van leden gekregen die we goed zullen bekijken. De informatieve 

film over de status van het pand van Erik Padding werd door iedereen erg 

gewaardeerd omdat het de noodzaak van de verbouwing pijnlijk aan het licht 

bracht. Mochten er bij u toch nog vragen zijn of dat het niet mogelijk was een van 

de presentaties bij te wonen laat het mij dan weten want zo nodig zou een kleine 

inhaal bijeenkomst kunnen worden belegd.  

 

◊ Commissaris Gebouwen 

   Bijdrage: Jaap Stollenwerk 

Installatie technisch, akoestisch, bouwfysisch en constructief zijn diversen partijen ons aan het 

voorzien van informatie om de plannen te kunnen uitvoeren. Er ligt hier nog een behoorlijke uitdaging 

om alles aan alle wensen en eisen van de regelgevingen te laten voldoen, maar die uitdagingen 

schuwen we niet. 

De decoratieschilder heeft enkele decoratieve vlakken op de muur in de zaal hersteld. Voorts is hem 

gevraagd om te willen bekijken in welke mate de decoratieve zoldering zou kunnen worden gereinigd 

en om ons daarvoor opgave van de kosten te doen. Daartoe heeft hij samen met een specialist op 

het plafond wat proefvlakjes schoongemaakt waarna het verschil goed te zien was, zie foto 

hieronder. 

Of de schoonmaak daarvan op dit moment de prioriteit moet hebben mag worden afgevraagd. Voor 

ons is het vooral van belang om inzicht te krijgen in, hoe dit in de toekomst zou kunnen worden 

aangepakt en welke kosten daarmee gemoeid zijn. Daarbij is het ook zo dat we al weer het einde van 

het jaar naderen en ook ik vanuit mijn commissariaat input zal moeten geven voor de begroting voor 

komend jaar. 

Het kapotte behang bij de zij ingang willen we maskeren met een klikboard, zo’n bord  waar posters 

in kunnen waardoor het nare “gat“ dan zal zijn weggewerkt. Er zou nu al kunnen worden nagedacht 

over wat we als reclame met afbeelding op een affiche naar buiten willen brengen.  

Mocht u een creatief idee hebben, laat het mij weten! 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verjaardagen 

In de maand december zijn de volgende leden jarig: 

Rob vanHulst (8 december) 

Fred Anton Knoop (10 december) 

Jan Kersten (15 december) 

Steef Grondheid (26 december) 

Cees Los (26 december) 

 

Mannen, van harte gefeliciteerd! 

Met twee tekeningen van Peter van Straaten als cadeautje. 

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 AGENDA IN 2018 en 2019 

Hieronder de actuele stand van activiteiten. 

Noteer deze data zodat u het plezier niet misloopt. 

Over de details is reeds of wordt later nog gecommuniceerd. 

 

 

Zaterdag 15 december Kerstdiner (leden met partner) 

Zondag 6 januari Nieuwjaarsreceptie 2019 

Woensdag 6 maart Algemene ledenvergadering 2019 

Woensdag 1 mei 168
ste

 Dies Natalis van de Sociëteit 

 

NOOT:  

Data en activiteiten onder voorbehoud, voor een actueel overzicht zie onze website. 

Toelichting op het Kerstdiner 

Dit jaar vangt de onvergetelijke Kerstviering aan met een matineevoorstelling met hoogtepunten uit 

het programma “Rendez Vous”. Het programma van de avond is: 

16.30 uur  Ontvangst en opening zaal 

17.00 uur Variété programma met hoogtepunt uit “Rendez Vous” en met kerstliederen 

18.00 uur  Borrel in bar en serre 

19.00 uur. Het Kerstdiner 

21.30 uur. Einde Kerstdiner met uitloop muziek van bekende DJ’s 

De all-in prijs voor deze sfeervolle kerstavond is  €72,50 per persoon. Dit jaar hebben we gekozen 

voor tafels met 6 personen. U kunt zich  opgeven met uw partner of alleen. Er bestaat ook de 

mogelijkheid om gezamenlijk een tafel te reserveren, maar u kunt de tafelindeling ook aan ons 

overlaten. De keuze is aan u. 

Meldt u snel aan op swvanderwerf@planet.nl (zie uitnodiging per e-mail 24 november van Sipke 

van der Werf). Dat kan tot 6 december met opgave van voorkeur voor het hoofdgerecht en van 

eventuele dieetwensen  

Het verschuldigde bedrag dient voor 10 december te worden overgemaakt. 

Dresscode : Black tie of donker pak en dames feestelijk . 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Vernuftelingen 

Bijdrage: Sjoerd van der Veen 

 

Geen bijeenkomst in december 

Traditioneel hebben we in de drukke maand december geen bijeenkomst van de 

Vernuftelingen discussie.  

Ik daag u uit om die tijd te gebruiken om na te denken over nieuwe onderwerpen. 

De condities voor een onderwerp zijn de volgende:  

a)   Er moet techniek bij zitten d.w.z. een technisch onderwerp dat iedereen kan begrijpen; 

b)   Het moet voor het gemiddelde sooslid begrijpelijk zijn en  

c)   Het moet elementen bevatten, waarbij een discussie mogelijk is. 

 

Bijvoorbeeld: 

Het Europees parlement heeft besloten dat de CO2 uitstoot van vrachtwagens en bussen in 

2030 minimaal 30% lager moet zijn dan in 2019. 

De elementen van discussie zouden dan kunnen zijn: 

-    Zouden we transport, zoals bezorging binnen 24 uur en vrachtwagens als rijdende 

magazijnen, niet anders moeten gaan zien? 

- Zou er niet gekozen moeten worden voor energie zuinige banden? 

- Zou het vermogen van vrachtwagens niet beperkt moeten worden? Bijvoorbeeld hybride 

diesel / elektrisch zoals bij een Prius personenauto. 

Uw onderwerpen ontvang ik (Sjoerd van der Veen) graag. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klusteam 

Bijdrage:  Willem van Diedenhoven 

                    Leider van het Klusteam 

13
e

 Bijeenkomst van het Klusteam 

Ook in november was het klusteam op de derde donderdag actief, alweer voor de dertiende keer. 

Op die dag werden de volgende werkzaamheden verricht nadat in de daaraan voorafgaande weken 

voorbereidingen waren getroffen. 

○ Rondje lampencontrole gemaakt en enige lampen vervangen, waaronder de twee kapotte in het 

halletje van de zij ingang. 

○ De gebroken windhaak van een van de tuindeuren vervangen. 

○ Van de hanglampen in de serre alle lampen ervan vervangen voor type LED lampen. 

○ Van de plafonnière in de bibliotheek alle lampen ervan vervangen voor type LED lampen. 

○ Lamp en batterij vervangen van enkele noodverlichting armaturen. 

○ De spots in de garderobe en die in de ruimte achter de deur naar boven omgebouwd naar LED 

en naar 230 volt. 

○ De spots in het halletje voor de garderobe omgebouwd naar LED en naar 230 volt. 

 

Tijdens de volgende bijeenkomst zal op special verzoek van Stef Koot een aanvang worden 

gemaakt met het opruimen en herinrichten van de biljartkeukast tegenover de bar. 

 

Melden van een klus? 

Indien u melding wilt maken van iets dat kapot is of niet (goed) werkt kunt u dat het beste opgeven 

op een van de volgende manieren: 

a. Per e-mail wa@diedenhoven.nl 

b. Persoonlijk aan de leider van het klusteam Willem van Diedenhoven 

mailto:wa@diedenhoven.nl


 
 
 
   

 

Op woensdag 7 november 2018 werd er weer een gezellig middagje geschoten 

door onze soosleden met vrienden en daarna was er een heerlijk wilddiner op de 

sociëteit, gevolgd door een spelletjesavond.  

Het kleiduiven schieten kwam dit jaar helaas te vervallen omdat de schietclub de 

benodigde vernieuwde vergunningen niet tijdig rond kon krijgen. 

Maar niet getreurd want bij de naastgelegen Koninklijke Scherpschutters 

Vereeniging “Oranje-Nassau” waren we van harte welkom. De organisatie was 

perfect geregeld door  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

◊ Kleiduivenschieten op 7 november 

   Bijdrage: Sipke van der Werf 

Verslag activiteiten 

onze soosleden Peter Deunhouwer met zijn team en Erik Padding. Helga Padding trakteerde ons op 

heerlijke hapjes en drankjes. We werden in drie groepen verdeeld. De ene groep ging schieten met 

pistool en karabijn terwijl de andere groepen een uitleg kregen over de geschiedenis van het wapen. 

Een hele bijzondere uiteenzetting. 

Vanaf zes uur was er een gezellige borrel op de Sociëteit met de traditionele bitterballen. Veel 

soosleden hadden hun partner meegenomen terwijl om zeven uur een heerlijk wilddiner werd 

geserveerd waarbij de prijzen werden uitgereikt door Peter Deunhouwer. De grote winnaar van het 

schieten was ons gewaardeerde sooslid  René Kuulkers.  

Na het wilddiner was er een bridgedrive onder leiding van Andries Andrea en Jan Kersten. Er deden 

vier paren mee. Een goed begin voor een nieuwe traditie. De ander leden gingen kegelen of sjoelen 

of bleven gezellig natafelen. Zo werd het wederom een gezellige dag. 

  

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uitslag Bridge drive van 7 november 

Bijdrage: Andries Andrea 

 

Omdat normale telling gezien het gering aantal spellen en deelnemers niet mogelijk was, heb ik de 

telling Huiskamerbridge er maar bijgehaald. Die komt grotendeel overeen met de zogenaamde 

Impe telling. 

Dat komt erop neer dat er op basis van de punten per paar geboden en gespeeld moet worden. Is 

de uitslag negatief (down dus) of niet goed genoeg dan gaan de punten naar het andere paar. 

In dit geval betekent het dat ik binnenkort de "Confit de Canard" op een adres in park Leeuwenberg 

(lees familie Klomp) ga bezorgen. 

 

Voor de goede orde en zoals gebruikelijk: over de uitslag kan niet gediscussieerd worden.� 

 

 

 



 
 
 
   

 

Wat heb ik 52 weken 

naar dit moment hier uitgekeken. 

Het bezoek aan deze sociëteit 

een bron van vriendschap en jolijt 

een traditie die ik nooit wil breken. 

Het voelt voor mij wel heel speciaal 

te zijn in de King’s Ballroomzaal. 

De parel van dit monument 

in Haagse kringen wijd bekend 

de rijkdom van het kapitaal. 

O mooie Sociëteit, in ’t hart van ‘s-Gravenhage 

wat slijt de Sint hier graag zijn fijne oude dagen. 

Die ambiance, die sfeer  

raken mij telkens weer 

kon ik het tempo maar vertragen. 

Maar vandaag staan in deze mooie zaal 

de lieve kindertjes centraal. 

De kinderharten stelen mij 

maken mij onvoorstelbaar blij 

zo open, in hun eigen taal. 

Ik ga nu zitten op mijn stoel 

dat geeft mij zo’n vertrouwd gevoel. 

Met deze kinderen aan mijn voeten 

die ik zo dolgraag wil begroeten 

dat is vandaag mijn hoogste doel. 

Het was opnieuw een feest om hier vandaag te zijn 

te midden van de kinderen, van groter tot heel klein. 

Zo jong nog en zo onbevangen 

je zou er zo weer naar verlangen 

maar oud maakt ook geen chagerijn. 

Om de Sint nu te bedanken 

voor het vriendelijk onthaal, 

hij was niet gierig hij was niet karig, 

maar integendeel royaal! 

Hiep hoi, Hiep hoi, Hiep hoi. 

En blijf in mij geloven! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

◊ Sinterklaas viering op 25 november 

   Bijdrage: Sint Nikolaas 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Golfen 

Bijdrage: Ed Croqué 

Jansen 
Laatste wedstrijd van het seizoen 

Dit is het verslag van onze laatste wedstrijd van dit mooie 

seizoen. Zoals gebruikelijk wordt de laatste wedstrijd, 

hetgeen ter discussie staat, gespeeld op de golfbaan 

Rozenstein waarvan Frans zoals altijd de coördinator is. 

Bij binnenkomst had Frans alles al geregeld, de 

scorekaarten, het weer, de golfballen geschonken door 

ons goede sooslid Henry van Geffen -Henry bedankt-, de 

koffie en natuurlijk het heerlijke appelgebak.  

Even oefenen op de putting green, dan de baan in. We 

moesten even wachten maar met zo’n leuke marshall 

maakt dat niks uit. 

Frits had er zo te zien geen zin in, Bram en Hans volgens 

mij wel (zie onderste foto). 

De uitslag 

Zie tabel op de volgende pagina. De uitslag van deze 

laatste wedstrijd in 2018 is op zijn zachts gezegd toch wel 

verrassend. De nummers 1, 2 en 3 zaten alle drie in de 

laatste flight. Dat was niet eerder gebeurd begreep ik uit 

de analen. 

Wat nog verrassender was de punten waarmee de heren 

thuis kwamen, met maar liefst 50 punten voor Sipke, wat 

ook nog nooit is voor gekomen. Chapeau, Sipke! 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De drie beste van de dag 

kregen van Frans de prijzen 

uitgereikt. 

 

Ook Ed kreeg een leuk prijs omdat hij een neary had geslagen daarentegen kreeg Rinus er geen en 

ging er weer eens met de poedelprijs vandoor. Ook Leo viel niet in de prijzen want ook hij had geen 

birdies geslagen deze wedstrijd en ook maar slechts een neary. 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De einduitslag van het golfjaar 2018. 

Harry bedankte Pieter voor zijn inzet op 

de eerder gespeelde extra wedstrijden. 

Daarbij deed hij hem de “Zeilstra 

ballen” cadeau (Menno weer bedankt). 

Waar gaan we volgend jaar heen 

Pieter? 

Ed was niet meer in te halen, maar de 

nummers 2 t/m 4 van het leaderbord 

konden nog wel stuivertje wisselen. 

Helaas heeft een golflid zijn 

lidmaatschap opgezegd waardoor het 

minder spannend werd. 

In flight 1 daarom de battle for second 

tussen Hans Knoester en Rob van 

Hulst. Zoals in de uitslag op de vorige 

pagina is te zien heeft Hans er vandaag 

niet al te veel van gebakken. Hij was 

bewust uit zijn wedstrijdritme gehaald 

door Rob en scoorde dus 0 punten. 

Daardoor is Rob dus weer net als vorig 

jaar tweede geworden ondanks zijn 

leeftijd (hij kan ons er niet vaak genoeg 

op attenderen). Erg knap! Hans bleef 

dus derde omdat onze nestor Theo 

slechts 1,5 punt scoorde en dat was 

niet genoeg om Hans in te 

halen.  Proficat Rob en Hans! 

 



 
 
 
   

 

       De nummers 3 en 2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Als laatste valt nog te vermelden dat 

de beide bestuursleden Harry en Ed 

zullen stoppen en er dus gegadigden 

zullen moeten worden gezocht om hun 

stokjes over te nemen (grapje red.).  

Heren hartelijk bedankt voor uw inzet 

de afgelopen jaren! 

 

Uiteraard kregen de heren de prijzen 

uitgereikt uit handen van onze 

voorzitter Harry, die dit natuurlijk met 

de nodigde praatjes aan elkaar kletste. 

Ed kreeg de mooie wisseltrofee: Het 

geschonken schilderij van Cees 

Buskens. 

Alle drie de mannen werden beloond 

met een cadeaubon van een golfzaak 

in Rijswijk. 

Rinus kreeg tevens de 

aanmoedigingsprijs uitgereikt die hij 

overnam van alweer Leo. 

  De winnaar golfjaar 2018 

 



 
 
 
   

 

Italië is het wijnland bij uitstek en Italiaanse wijnen kennen een enorme 

veelzijdigheid aan inheemse en internationale druivenrassen niet voor niets is het 

land opgedeeld in 20 wijndistricten. 

Italië werd door de Grieken van oudsher ‘Oenotria’, het land van de wijn genoemd. 

In vrijwel het gehele land wordt, in meer of mindere mate, wijn gemaakt. De 

jaarlijkse productie is meestal de grootste ter wereld. Soms is het stuivertje 

wisselen met Frankrijk want in bepaalde jaren ligt de opbrengst daar hoger. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

◊ Wijn weetjes - Italië 

   Bijdrage: Bert Uphof 

De omstandigheden om druiven te kunnen verbouwen in Italië zijn ook zeer gunstig. Door de lange 

bergrug die door het hele land loopt, zijn er veel gebieden met een ideale verhouding van hoogte en 

ligging ten opzichte van de zon. Maar dat is ook de bodem, want die is vaak vulkanisch of kalksteen 

houdend, met ook veel kiezelgrond. Samen met veel zonneschijn en een gematigd klimaat zijn dat 

de ideale omstandigheden voor kwaliteitswijn.  

Van al die rassen verdienen er minstens twee een speciale vermelding: Nebbiolo en Sangiovese, 

beide leiden tot mooie Italiaanse wijnen.  

De Nebbiolo gedijt enkel in Piëmonte. Piëmonte is gelegen in het Noordwesten van Italië en is één 

van de beste wijngebieden van Italië. De gerenommeerde Barolo en Barbaresco komen uit dit 

gebied. De kwaliteit van de wijnen uit Piëmonte is erg hoog, bijna 90% is DOC of DOCG 

geclassificeerd.  

 

 

Piëmonte Italië wijngaarden dorp 



 
 
 
   

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Close-up van Sangiovese druiventros 

De Sangiovese is in grote delen van het land 

aangeplant (71.558 ha.) maar dankt z'n reputatie aan 

de grote wijnen uit Toscane.  

Beide druiven geven rode wijnen van internationale 

allure. De diversiteit aan wijnstijlen is ook mede een 

gevolg van de vele inheemse druivenrassen die Italië 

rijk is. Hiermee worden onbekende, lokale 

druivenrassen bedoeld die van oudsher alleen in één 

gebied voorkomen. Ze hebben eigen, karakteristieke 

geur- en smaakeigenschappen en een typische naam. 

Het zijn rassen die niet buiten de landgrenzen 

voorkomen, vaak niet eens buiten de grenzen van het 

wijngebied.  

Er is een periode geweest dat inheemse druivenranken 

steeds vaker gerooid werden om plaats te maken voor 

bekende, internationale druivenrassen. Tegenwoordig 

is er echter weer meer belangstelling voor het eigen 

karakter van de inheemse druiven en zien we dat deze 

weer meer aangeplant worden. Bijvoorbeeld de witte 

druiven Nascetta, Grillo, Fiano of Verdeca. Of de 

blauwe rassen Frappato, Albarossa, Corvina, en 

Teroldego. 

Tijdens het Kerstdiner gaat u kennis maken met een 

combinatie van wit en rood uit Sicilië; de Grillo-Viognier 

(wit) en de Nero d’Avola-Syrah (rood).  

Deze wijnen zijn afgestemd op het specifieke menu van 

de avond. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ziekenboeg 

Bijdrage: Andries Andrea 

 

Vanwege lopende interne gesprekken over hoe om te gaan met de privacy wetgeving ten 

aanzien van de Ziekenboeg is even geen kopij aangeleverd. 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 De belevenissen  

van een leraar wiskunde 

Vaste rubriek van André van Kruijssen 

(als de voormalige leraar) 

 

Hoogbegaafd? 2 

De oudercursus en de toevalligheden. 

Een dertigtal ouders van kinderen uit de eerste klas (brugklas) schreven zich jaarlijks in voor een 

cursus wiskunde. De bedoeling van deze cursus was om ouders kennis te laten nemen van de 

manier hoe na de Mammoetwet het wiskundeonderwijs werd gegeven op de Middelbare school 

maar ook om het contact met de school te stimuleren.  

De ouders betaalden voor tien avonden 25 gulden. De opbrengst was bestemd voor de 

schoolbibliotheek. Het is gebleken dat het in veel opzichten een groot succes was. In de veertien 

jaar dat ik deze avonden organiseerde is er heel wat gebeurd. 

Er kwamen mensen met zeer verschillend achtergrond. Zo was er eens een ingenieur en een man 

die maar vijfklassen lagere school had gevolgd in dezelfde groep.  

De eerste avond waren er 34 vaders en moeders aanwezig. Het aantal bevreemdde mij omdat ik 

slechts 29 personen had genoteerd.  

Een vader had toevallig plaats genomen op precies de plek van zijn zoon. Net toevallig leek het, 

omdat zoonlief dezelfde kordate houding had, dat de vader direct met de deur in huis viel met een 

nadrukkelijke vraag: “Zo, vertelt u mij nu maar eens hoe het zit met oneindig!?”  

Zo’n vraag had ik totaal niet verwacht. Toen ik er zeker van was dat de vraag serieus was, 

antwoordde ik: “Vroeger dacht ik daar iets van te begrijpen, maar sinds ik wiskunde gestudeerd heb 

weet ik helemaal niets van oneindigheid.”   

De vader leek teleurgesteld over mijn antwoord. Dus begon ik een onderwerp aan te roeren dat wel 

betrekking had met oneindigheid, maar wel op een geheel andere manier, meer over zonder einde, 

in plaats van oneindigheid, bijvoorbeeld de eindeloze schoonheid van de zee. Vervolgens begon ik 

over de getallen als voorbeeld van eindeloosheid. 

Ik begon met het getal 1: “Een van de bijzonderheden van dit getal is de mogelijkheid van eindeloze 

herhaling. Bijvoorbeeld kan de reeks 111111 het getal elfduizendelfhonderdelf betekenen maar 

zetten we plustekens tussen de enen dan staat er 5. Dit kan tot grote verwarring leiden bij bepaalde 

(wellicht hele slimme) kinderen. Wij zeggen bijvoorbeeld 1 + 1=2. Terwijl we als we een 

waterdruppel toevoegen aan een waterdruppel dan is het resultaat 1 waterdruppel en niet 2 

waterdruppels. Dus blijkt 1 + 1 ook 1 te kunnen zijn. In plaats van plus zeggen we ook wel 1 en 1, 

dan kan bedoeld worden het getal 11, terwijl ons werd geleerd dat 1 en 1 gelijk is aan 2. Ook 2 en 2 

is niet altijd vier maar kan ook twee en twintig zijn. Het gaat er maar om wat we bedoelen. Wat 

praktischer geredeneerd kunnen we ook stellen dat 1 en 1 gelijk is aan drie.  



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijvoorbeeld man + vrouw, dus mens + mens levert drie mensen. Maar twee cellen die 

samensmelten kunnen miljoenen cellen leveren. Denk aan het ontstaan van de mens. 

Omdat getallen dus allerlei betekenissen kunnen hebben, maar wel allemaal dezelfde structuur 

hebben, zijn letters geïntroduceerd met het probleem dat de letters a en b wel met elkaar 

vermenigvuldigd kunnen worden maar niet opgeteld. Maar daarover later.  

Dit gehele betoog had ongeveer 20 minuten in beslag genomen toen een vader zijn hand op stak en 

vroeg of hij wel bij de juiste bijeenkomst was. Toen ik hem had uitgelegd dat dit de cursus wiskunde 

voor ouders was zei hij: “Ik moet zijn bij een bijeenkomst van de Lagere school”. 

Hij haastte zich weg en werd gevolgd door nog vier andere aanwezigen. Pim, het hoofd van de 

lagere school, die met onze school samen de schoolgebouwen gebruikten, vroeg ik de volgende 

dag naar zijn bijeenkomst van gisteravond: “Er kwamen vijf mensen te laat omdat die bij mij zaten bij 

de cursus wiskunde voor ouders”. Pim vertelde dat hij de ouders van de vierde klassen had 

uitgenodigd om hen te vertellen hoe zij aan de kinderen seksuele voorlichting gaven. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opmerking: Vergeet u niet uw limericks in te sturen? 

Stuur ze op naar: wa@diedenhoven.nl 

 

 

Limericks en Gedichten 

De volgende limericks en gedichten zijn de afgelopen maand  

tijdens de woensdagavonddiners opgetekend. 

Voor Johan van Kampen 

  door Willem van Diedenhoven 

Johan goed in het besturen  

 Weet zijn JVK succesvol te verhuren. 

Hij bemiddeld als specialist 

 of gewoon als lobbyist 

 bij de baan passend van nature. 

Hij is ook de man die op ons geld moet passen,  

 te voorkomen dat leden het verbrassen. 

Want spaarzaamheid is zijn eigen, 

 om van geld uitgeven maar te zwijgen. 

 Ook in die functie toont hij zijn klasse! 

 

Voor Rob Pieterse 

  door Sjoerd van der Veen 

Rob Pieterse uit Wassenaar 

 kwam naar Den Haag en werd een paar. 

Ene Pieterse had daar Het Plein 1813 gemaakt 

 en dat was voor het Koninkrijk een grote daad. 

Nu houdt Rob zich met financiën bezig, dan is hij klaar. 

 

Aantekening: Pieterse was de ontwerper van het monument op Plein 1813. 

Voor Henk van der Maten 

  door Willem van Diedenhoven 

Over Henk van der Maten is mij weinig bekend,  

want ik zie hem ook niet zo frequent. 

Daarom hoop ik ‘m hier wat vaker te treffen 

 om het glas op hem te heffen 

 Want hij is een echt fijne vent. 

Voor Rob Pieterse 

  door Willem van Diedenhoven 

Rob Pieterse de stille van de soos 

geldt als bolleboos 

en adviseur van het bestuur. 

 Beschikbaar op ieder uur 

 maakt hem virtuoos. 

mailto:wa@diedenhoven.nl


 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sluitingsdatum kopij voor het volgende nummer: 20 december 2018 

 

Deze nieuwsbrief voor en door leden der sociëteit, wordt onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur verzorgd door een aantal vrijwilligers te weten:  

Cees Postema, Aloys Arkesteijn en Willem van Diedenhoven. 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. 

 

Kopij is welkom bij bovengenoemde personen of  

kan worden gezonden per e-mail naar cpostema@kpnmail.nl of wa@diedenhoven.nl 
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